
Kauno miesto savivaldybės tarybos nario
2024 m. balandžio mėn. – 2025 m. kovo mėn. veiklos ataskaita

Martyno Prievelio



Mano pareigos miesto taryboje:

• TS-LKD frakcijos seniūnas;
• Darnios plėtros ir investicijų komiteto narys;
• Kontrolės komiteto narys;
• Tarybos veiklos reglamento ir procedūrų komisijos narys.

Kontrolės komitete nagrinėti šie pagrindiniai klausimai:

• Dėl idėjų konkurso „Kauno akcentai“ ir naujų 
skulptūrų ar paminklų mieste statymo;

• Dėl automobilių stovėjimo aikštelių Kaune tvarkymo ir plėtros;

• Dėl Žemųjų Šančių bendruomenės prašymo, atlikti nepriklausomą auditą, 
siekiant įvertinti Kauno miesto savivaldybės viešųjų lėšų naudojimo 
tikslingumą ir racionalumą;

• Dėl savivaldybei priklausančių pastatų priežiūros paslaugų;

• Dėl K. Griniaus slaugos ir palaikomojo gydymo ligoninės rekonstrukcijos.

Tarybos nario veikla:

Dalyvauta visuose (33 iš 33) savivaldybės tarybos, 
komitetų ir komisijų posėdžiuose.

10/10  Savivaldybės tarybos posėdžių;
10/10  Darnios plėtros ir investicijų komiteto posėdžių;
10/10  Kontrolės komiteto posėdžių;
1/1       Tarybos veiklos reglamento ir procedūrų komisijos posėdis;
2/2      Bendrų komitetų posėdžių.

Organizuoti 3 tarybos nario savivaldybės gyventojų priėmimai. 
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• 2024 m. balandžio mėn. 

TS-LKD frakcija kreipėsi į savivaldybės vadovus išreikšdami nepritarimą ledo arenos uždarymui 

ledo sporto šakoms. Frakcija prašė savivaldybės, negalint išlaikyti ledo arenos, ją toliau naudoti 

pagal paskirtį nuomojant interesantams, paviešinti informaciją apie numatomą Kovo 11-osios g. 

esančių rūmų užimtumą perkėlus ten ledo sporto šakų užsiėmimus bei organizuoti gyventojų 

apklausą vertinant, ar kauniečiai pritaria arenos uždarymui ledo sportui;

• 2024 m. gegužės mėn. 

TS-LKD frakcija savivaldybės tarybai siūlė, kad įvairios skulptūros ir paminklai mieste, kurių 

mieste atsiranda vis daugiau, būtų derinamos ir su Kauno regionine architektūros taryba, kad 

kultūros srities profesionalų balsas būtų privalomas, o galutinį sprendimą dėl statymo priimtų 

ne administracijos direktorius, o savivaldybės taryba. Taip pat siūlėme, kad ir savivaldybės 

iniciatyva ar su savivaldybės prisidėjimu statomoms skulptūroms ar paminklams būtų taikomos 

ne paprastesnės, o tokios pačios taisyklės, kaip ir kitų asmenų iniciatyva;

• 2024 m. liepos mėn. 

TS-LKD frakcija miesto tarybai siūlė Kaune įsteigti Istorinės atminties komisiją, kuri mieste 

formuotų istorinės atminties politiką. Joje dirbtų ne tik miesto politikai ar savivaldybės 

administracijos darbuotojai, bet į sprendimų priėmimą būtų įtraukiamas gerokai platesnis 

ekspertų ratas. Sprendimo projekto tikslas – mieste turėti bendrą matymą ir strategiją kaip yra 

formuojama istorinės atminties politika;

TS-LKD frakcijos pagrindiniai darbai ir siūlymai:
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• 2024 m. rugsėjo mėn. 

TS-LKD frakcija organizavo diskusiją su savivaldybės vadovais dėl S. Dariaus ir S. Girėno 

stadiono žolės būklės, siekiant rasti sprendimus, kad stadione būtų suderinami sporto ir 

pramoginiai renginiai. 

• 2024 m. lapkričio mėn. 

TS-LKD frakcija, atsižvelgdama į tuštėjančio Kauno senamiesčio problematiką, siūlė įvesti 

lengvatinį parkavimo apmokestinimą  visoje Kauno senamiesčio zonoje;

• 2024 m. gruodžio mėn. 

TS-LKD frakcija pritardama Kauno miesto savivaldybės tarybos rezoliucijai „Dėl paramos 

Ukrainos pergalės planui“ siūlė ją papildyti nuostatomis pasmerkiančiomis subjektus 

dalyvavusius ir dalyvaujančius šalies agresorės rėmime;

• 2024 m. gruodžio mėn. 

TS-LKD frakcija siūlė į savivaldybės Jaunimo reikalų tarybą, Senjorų reikalų komisiją bei Šeimos 

reikalų komisiją įtraukti savivaldybės opozicijos atstovus;

• 2025 m. vasario mėn.

TS-LKD frakcija teikė siūlymus Kauno miesto savivaldybės biudžetui ir strateginiam planui. 

Siūlėme didinti arba numatyti finansavimą:

• Įvažų į kiemus tvarkymui (+400 tūkst. EUR)

• Vaikų vasaros poilsio organizavimui (+200 tūkst. EUR)

• Daugiabučių namų teritorijų tvarkymui (+100 tūkst. EUR)

• Savižudybių prevencijai, psichikos sveikatos stiprinimui (+150 tūkst. EUR)

• Kauno miesto bendruomenių veiklai (+50 tūkst. EUR)

• Sankryžų rekonstrukcijų studijoms (Savanorių pr. Šiaurės pr/Pramonės pr. ir Taikos pr./ 

Pramonės pr.) (nauja priemonė - 200 tūkst. EUR)

• Daugiaaukštės automobilių stovėjimo aikštelės virš geležinkelio bėgių Kauno traukinių 

stoties prieigose studijai (nauja priemonė - 50 tūkst. EUR)

• Bendra siūlymų vertė viršija 1 mln. eurų. Šią sumą siūlyta perskirstyti mažinant savivaldybės 

numatytas išlaidas miesto reklamai Lietuvoje, teisinėms konsultacijoms, politikų ir 

administracijos darbuotojų komandiruotėms, „Kauno akcentų“ programai, bendradarbiavimo 

su Lietuvos ir užsienio institucijų skatinimui; 

• 2025 m. kovo mėn. 

TS-LKD frakcija organizavo susitikimą su savivaldybės administracijos ir UAB „Kauno autobusai“ 

atstovais siekiant aptarti rūpimus klausimus, susijusius su keleivių vežimo autobusais ir 

troleibusais organizavimu mieste.

TS-LKD FRAKCIJOS PAGRINDINIAI DARBAI IR SIŪLYMAI:



Žiniasklaidoje

Kreipimasis į savivaldybės administraciją dėl Mosėdžio g. 
tilto prie Linkuvos dvaro sutvarkymo. Buvo atlikti būtini 
remonto darbai.

Facebook ↪                   

Dėl priedangų įrengimo Kauno daugiabučiuose 
namuose. 

Kas vyksta Kaune ↪

Kaune kuriamas „Gyvenu Kaune“ klubas.

Gyvenu Kaune ↪

Laida „Info komentarai su Arnu Mazėčiu“ dėl paminklo 
A. Brazauskui statymo Kaune.

Info TV ↪                   

Kreipimasis į savivaldybės administraciją dėl Stasio 
Lozoraičio kapavietės sutvarkymo iki 30-ųjų jo mirties 
metinių minėjimo. Kapavietė buvo sutvarkyta.

Facebook ↪   

Dėl Ledo arenos uždarymo ledo sporto šakoms. 

15 min. ↪

Dėl Kauno miesto savivaldybės 2025 m. biudžeto. 

LRT ↪

https://www.facebook.com/martynas.prievelis/posts/pfbid02ApQc8TGK3JEZUM2Ta942ke8bzfj9HF4uVZ7gQTwnN9T4MzwSTSdPNCnrFmSgSK7el
https://kaunas.kasvyksta.lt/2025/03/22/miestas/trijuose-daugiabuciuose-bus-irengtos-priedangos-skiriami-pinigai-bet-gyventojai-pasyvus/
https://gyvenukaune.lt/2024/03/11/tema/gyvenu-kaune-klubas-siekia-telkti-pilietiskus-kauniecius
https://lnk.lt/info-komentarai-su-arnu-mazeciu/255466
https://www.facebook.com/martynas.prievelis/posts/pfbid02ESxvBCPnwG5YjVhjWBMEAuHvoYx9AHVCqKnKikTjBVuGvAq7fSytDL1sptm5uw4bl
https://www.15min.lt/naujiena/aktualu/lietuva/federacijos-pries-kauno-ledo-arenos-konversija-savivaldybe-pirmuma-teikia-miestieciams-56-2229496
https://www.lrt.lt/naujienos/verslas/4/2490729/kauno-miesto-taryba-patvirtino-beveik-750-mln-euru-miesto-biudzeta?srsltid=AfmBOoqCm7RinlIGJpsgA4401roxQqKi5ubLp4v7IvbvIjRM6omc5bLZ


• Balandžio 23 d. ↪ 
• Gegužės 14 d. ↪ 
• Birželio 11 d. ↪ 
• Liepos 9 d. ↪ 
• Rugsėjo 10 d. ↪ 
• Spalio 8 d. ↪ 
• Lapkričio 12 d. ↪ 
• Gruodžio 17 d. ↪

• Vasario 18 d. ↪ 
• Kovo 18 d. ↪

Apie Kauno savivaldybės tarybos posėdžius:

Renginiai, priėmimai:

2024 2025

⁍ Įvyko 3 savivaldybės gyventojų priėmimai, 
kurių metu aptarti gyventojams aktualūs 
klausimai, inicijuotas jų sprendimas.

⁍ Organizuotas tradicinis renginys „Uždek 
žvakutę žuvusiems Ukrainos laisvės 
gynėjams“

https://www.facebook.com/martynas.prievelis/posts/pfbid02CiATr8mp3wNW9wiSEb7D4yin2ZyxqD7E7jNYKF1faNHDYrQ22YyLEyNFYGJFMXTUl
https://www.facebook.com/martynas.prievelis/posts/pfbid0EBtrpT94FkKJYjtffW9rV8X1K5PqvetpFZCuzoSD2fUBf5MSwg8UhoEV8oVq47vcl
https://www.facebook.com/martynas.prievelis/posts/pfbid0YT1oFvZPaavtCaaJhztA9LMudB8LapfUgx5o8ZKLTiFji8hrU3PLMP2uLJxa4AdZl
https://www.facebook.com/martynas.prievelis/posts/pfbid0D76hhvAeSRXNwmNAbZvv2nf9389kGdRr5ZEvZkpBGhuj3ggz3rd8CcYyK1SLoagBl
https://www.facebook.com/martynas.prievelis/posts/pfbid0TiEz81eRoXbtBm7KQFDhcuifheHUmeznCL8tLw5PNricECszSwTgnr1CbtYxk4aXl
https://kauno.diena.lt/naujienos/kaunas/miesto-pulsas/mazumos-valanda-kas-si-karta-domino-kauno-opozicija-1194913
https://www.facebook.com/martynas.prievelis/posts/pfbid02woYg9dH2ZGmsuNAm3nDEiLKyWr5jPEvkusZqw7oE7aXr91jXd6ZULYrUSJPPswJpl
https://www.facebook.com/martynas.prievelis/posts/pfbid027DNySYhg9C2HMrLXtoPTuPJrCK1Ww5UziA3kzwBfi4BE98syiRkdBPpUdmMM99Vgl
https://www.facebook.com/martynas.prievelis/posts/pfbid02soUWFipqw7BGMF8MDnF3GGEXwcaeKFpD4DjPuXXV8BaDBeqTtqcqitYyTRnFH9Jhl
https://www.facebook.com/martynas.prievelis/posts/pfbid0MVQue6vMzEjBWebGaTYrpkgay3CA6RJMFxB8T3gqLdZa2Gdy34qixiAgHKBxFxVWl


⁍ Organizuota tradicinė „Neužmirštuolių 
pievos“ iniciatyva

⁍ Susitikimas su Šiaurinio Žaliakalnio 
bendruomene dėl miesto infrastruktūros 
klausimų

⁍ Valstybinių švenčių renginiai Kaune

⁍ Kauno sporto apdovanojimai 

RENGINIAI, PRIĖMIMAI:



⁍ Organizuotas tradicinis Tautiškos giesmės 
giedojimas Liepos 6-ąją Šilainių Santarvės parke

⁍ XXXI LPKTS suvažiavimas Kaune

RENGINIAI, PRIĖMIMAI:

martynas.prievelis@kaunas.lt 
martynas.prievelis

Susisiekime:
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